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Zamyšlení 

Největší stavební akce města 
za mnoho posledních let - Mo-
dernizace MŠ Poběžovice byla 
fakticky zahájena demolicí 
starého objektu, napadeného 
dřevomorkou a plísněmi dne 
17. října letošního roku. Tehdy 
se do přízemních budov popr-
vé zakously čelisti demoliční-
ho bagru, firmy AZS 98 z Plz-
ně, aby neobyvatelnou budovu 
postupně odstranily. Přítomní 
diváci byli překvapeni, jak 
snadno se střecha a zdi objektu 
poroučely k zemi, při prvních 
dotycích techniky. 
Firma pracovala velmi usilov-
ně, práce se mnohdy nezasta-
vily ani o víkendech, a tak by-
ly odklizeny veškeré demolič-
ní suti a zbytky střešních kon-
strukcí. Poté byly zahájeny 
práce na odstranění podzem-
ních částí budovy. Zejména do 

země zapuštěná kotelna dala 
dost práce a zbyla po ní pouze 
veliká díra. Všechny základo-

vé pásy a betonové podlažní 
desky byly těžkou technikou 
vybagrovány, rozbity na menší 
kusy a odvezeny k drcení na 
skládku u Sedlece, kde se o 
tento materiál postarala těžko-
tonážní drtička. Po jejím zpra-
cování byl získán materiál, 
který bude moci být použit pro 
zpevnění cyklostezek, lesních 
či polních cest a komunikací. 
Následovalo dorovnání terénu 
a zaměření nové stavby tak, 
aby mohla bezodkladně na-
stoupit opět těžká technika, 
která provede výkop základo-
vých pasů pro nový objekt.  
Práce na sebe velmi těsně na-
vazují, ve snaze nepromarnit 
ani chvilku, protože termín za-
hájení provozu v objektu, kte-
rým je 1.9.2012, je velmi krát-
ký a jakékoli zaváhání by se 
mohlo vymstít.                   Vok 

Po mateřské škole zbyla jen planina 

Tato fotografie má již jen dokumentární hodnotu, protože 
veškeré budovy starého objektu mateřské školy zmizely. 

I tato fotografie, pořízená 21.11.2011, získá díky dále  
postupujícím pracím za několik dnů dokumentární charakter. 

MKIS Poběžovice má nového vedoucího 
Když se v říjnu letošního roku 
vedení města vzájemně dohod-
lo s vedoucím MKIS Poběžo-
vice, Ing. Janem Látkou na 
skončení jeho pracovního po-
měru k 31.12.2011, bylo oka-
mžitě vyhlášeno výběrové ří-
zení na obsazení této funkce. 
Do tohoto výběrového řízení 
se přihlásilo celkem sedm zá-
jemců, kteří doložili požadova-
né materiály a splňovali vyhlá-
šené podmínky. 
Radou města Poběžovice jme-
novaná komise pro vyhodno-
cení tohoto výběrového řízení, 

ve složení: Mgr. 

Hynek Říha, starosta města, 
Ing. Pavlína Vejvančická, Ph.
D., radní města, Mgr. Olga 
Kociánová, radní města, pí. 
Leona Císlerová, vedoucí 
MKZ Horš. Týn a Vojtěch 
Kotlan, tajemník MěÚ Pobě-
žovice, se sešla ihned po uzá-
věrce přijímání žádostí - 
15.11.2011. Na svém prvním 
zasedání vybrala ze všech při-
hlášených tři uchazeče, kteří se 
podle předložených materiálů 
jevili jako nejvhodnější kandi-
dáti, a ty pozvala do druhého 
kola výběrového řízení. 
Druhé kolo, osobní pohovor, 

se konalo v pondělí 21.
listopadu, ale pro studijní po-
vinnosti jedné z uchazeček se 
dostavily pouze dvě s tím, že 
třetí se dostaví k pohovoru v 
úterý 22.11. a teprve poté bude 
proveden konečný výběr nové-
ho vedoucího MKIS. 
Po skončení všech tří pohovo-
rů se nakonec výběrová komi-
se jednohlasně shodla na tom, 
že nejvhodnějším kandidátem 
ze všech přihlášených uchaze-
čů je Bc. Jana Podskalská, 
která je poběžovické kulturní 
veřejnosti známá z mnoha 
svých aktivit i brigád v MKIS. 

A už je tu zase advent. Tedy 
období čtyř týdnů před Štěd-
rým dnem, kdy v dobách bez 
televize a rozhlasu nacházeli 
lidé určité nasycení svých du-
chovních potřeb v kostelech 
osvícených pouze svíčkami a 
rozeznělých písněmi z „kruch-
ty“ a také zvuky varhan. To se 
to ještě v 19. století meditova-
lo! Žádné starosti o to, kde a 
jak nakoupit levné dárky, kte-
rý televizní program nevyne-
chat, jak zvládnout počítačové 
hry! V současnosti advent za-
číná rozsvícením vánočního 
stromu. V Poběžovicích pak 
pokračuje dvěma koncerty v 
místním kostele a končí na ná-
dvoří zámku. Kdo nevěří, ať si 
prohlédne kulturní program s 
názvem Poběžovický advent. 
Strom! I když se v Čechách 
objevuje jako symbol Vánoc 
až v 19. století, přece jen při-
pomíná oslavy pohanské, další 
dvě adventní neděle jsou spo-
jeny s koncerty ve zdejším 
kostele. Ten se konečně po le-
tech otevře nejen „praktiku-
jícím katolíkům“, ale i širší 
veřejnosti. Možná je to i v Po-
běžovicích první krůček k no-
vému pojetí církevních pamá-
tek a k náboženství, jakožto 
součásti tisícileté evropské 
křesťanské kultury a ne, aby si 
na víru a její projevy činili ná-
roky pouze „vyvolení“, kteří si 
myslí, že mají jako jediní prá-
vo rozhodovat o tom, kdo do 
kostela může a kdo ne. Posled-
ní adventní akce bude na ná-
dvoří poběžovického zámku. I 
to je do určité míry symbolic-
ké - zase nejen významné his-
torické místo Poběžovic, ale i 
místo dokládající historickou 
kulturní identitu obecně. Hrad, 
kostel, město a pro Poběžovi-
ce - rok 1502! Tehdy se z 
městyse Poběžovice stalo 
město Ronšperk. Pro místní to 
znamenalo více práv a také ví-
ce možností k podnikání. Lze 
jen doufat, že si poběžovičtí 
vezmou toto datum za své a 
řádně ho oslaví. Je dobré se 
vracet k tradicím? Asi ano. 
Vždyť i každý strom roste z 
kořenů.  
A na závěr: všechny výše zmi-
ňované akce mají za sebou po-
běžovickou základní školu. Té 
patří velký dík. Ač stále se učí stránka 1 
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 děti v budově se základním ka-
menem z roku 1936, jejich uči-
telé nekončí svoji práci s posled-
ním zvonkem. I po odučených 
hodinách nacvičují, organizují... 
Adventní neděle pro ně nebudou 
nedělemi u televize.  

 
Marie Špačková  

Pracovníci Služeb města Pobě-
žovice se soustředili na shrabo-
vání a odklízení spadaného listí 
a větví ze stromů, aby byly plo-
chy připravené k zimní sněhové 
nadílce.  
Velkou část práce odvedli rov-
něž při odklízení pozemku pod 
budovou kasáren v Masarykově 
ulici. Zde provedli demolici sta-
rých montovaných domků a vy-
řezání všech náletových dřevin. 

Velmi zajímavou akcí byla zá-
chrana pěkně rostlé borovice, 
která vyrůstala na pozemku u li-
kvidované budovy mateřské 
školy a při dalších pracích by na 
tomto místě překážela. Vzhle-
dem k tomu, že se jedná o zdra-
vý strom, bylo rozhodnuto o 
tom, že se pracovníci města po-
kusí jej přesadit na zelený pás ve 
Vranovské ulici. Strom byl na 

původním stanovišti okopán tak, 
aby byl zachován co největší ko-
řenový bal a ten byl zabalen do 
pletiva, aby se při přesunu nepo-
rušil. Poté byl celý strom nalo-
žen na velký nakladač a opatrně 
převezen na nové stanoviště, kde 
pro něj byla připravena jáma. 

Výběr z usnesení z 31. jednání RM Poběžovice, ze dne 17.10.2011 
 
f RM rozhodla o provedení náhradní výsadby za poražené stromy v městě Poběžovice, uvolnění fi-

nanční částky ve výši 40.000.-Kč z rozpočtu města k nákupu sazenic a ukládá vedoucímu Služeb 
města Poběžovice, p. Antonymu, předložit RM ve spolupráci s Ing. Lindovou plán náhradní výsad-
by v Poběžovicích. 

f RM doporučuje ZM schválit záměr města prodat pozemky v k.ú. Ohnišťovice, přilehlé k domu čp. 
38, které budou přesně vytýčené geodetickým plánem. 

f RM schvaluje prodloužení smlouvy o zprostředkování a poskytování služeb souvisejících s prode-
jem nemovitosti (pozemků v průmyslové zóně), ze dne 17.6.2011, s firmou M&M Reality na další 3 
měsíce, za stejných podmínek a pověřuje starostu podpisem dodatku č.1, o prodloužení platnosti 
smlouvy. 

f RM souhlasí s přidělení veřejné zakázky „Modernizace MŠ Poběžovice - technický dozor investora 
(stavební dozor)“, firmě INGEM inženýrská a.s., Barrandova 366/26, 326 00  Plzeň, IČ: 63504006, 
která splnila veškeré požadavky výběrového řízení a cenou díla 234.000.-Kč podala nejlepší nabíd-
ku. 

f RM bere na vědomí udělený souhlas s provedením výměny stávajícího bankomatu ČS, a.s. v budo-
vě na nám. Míru čp. 210 v Poběžovicích za nový. 

f ŔM bere na vědomí povolení výjimky z počtu žáků ve 3. třídě Mateřské školy Poběžovice, ve 
které bude ve školním roce umístěno 21 dětí. 

Výběr z usnesení z 32. jednání RM Poběžovice, ze dne 31.10.2011 
 
f RM schvaluje plán náhradní výsadby zeleně, předložený vedoucím Služeb města Poběžovice, 

schválený Odborem výstavby a životního prostředí MěÚ Poběžovice a ukládá p. Antonymu provést 
jeho realizaci do 30.6.2012. 

f RM schvaluje uzavření smlouvy o nájmu světelné vánoční výzdoby s firmou MK-mont illuminati-
ons s.r.o. Klášterec nad Ohří, na 20 ks osvětlení, včetně doplňků a montážního materiálu a pověřuje 
starostu jejím podpisem. 

f RM bere na vědomí návrh Protipovodňového plánu města Poběžovice a ukládá referentce životního 
prostředí MěÚ Poběžovice, Ing. Lindové prověřit všechny kontakty, informovat členy pracovních 
skupin o trvání jejich členství, připravit návrh smluv o technické a materiálové pomoci podnikají-
cích subjektů v Poběžovicích, vyzvat je k jejich uzavření a poté předložit RM konečný návrh ke 
schválení. 

f RM schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 19.200.-Kč, SDH Poběžovice, na úhradu nákladů 
spojených s přípravou žádosti o poskytnutí dotace na zajištění zázemí pro spolkovou činnost. 

f RM schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě č. 442, ze dne 8.2.2011, kterým se upravuje smlouva s Dru-
hou Poběžovickou, a.s., Vranovská 142, 345 22  Poběžovice tak, že se: 

            a)  zužuje předmět nájmu o části pozemků p.č. 631 dle ZE a 632/1 dle ZE, o celkové výměře 
           4738 m2 v k.ú. Sedlec, určené k zalesnění, 

            b)  rozšiřuje předmět nájmu o část pozemku p.č. 1427 dle ZE, o výměře 3877 m2, v k.ú. Pobě-
           žovice, který město získalo směnou a pověřuje starostu podpisem dodatku č.1. 

f RM nesouhlasí s využitím mediace a mimosoudního vyrovnání s pachateli přečinu krádeže okapo-
vých svodů z objektů města, připojuje se k trestnímu stíhání, požaduje náhradu škody v plné výši a 
pověřuje starostu podpisem a odesláním poučení poškozeného v trestním řízení, předaného Policií 
ČR OO Poběžovice. 

f RM bere na vědomí oznámení Odboru výstavby a životního prostředí MěÚ Poběžovice,o zahájení 
stavebního řízení na stavbu kotelny na plynové kotle v ulici Budovatelů čp. 381 v Poběžovicích. 

f RM schvaluje smlouvy o zřízení věcných břemen - uložení kabelu vzdušného telekomunikačního 
vedení na pozemcích města do země, předložené firmou Telefónica Czech Republic, a.s., se sídlem 
Za Brumlovkou 266/2, Praha 4 - Michle, a pověřuje starostu jejich uzavřením. 

f RM nesouhlasí s poskytnutím příspěvku Domovu důchodců Lipová 273, neboť umístěná pí. Anna 
Vavříková byla občankou obce Mnichov, nikoli města Poběžovic. 

Výběr z usnesení z 33. jednání RM Poběžovice, ze dne 14.11.2011  
 
f RM schvaluje přílohu č. 1 k dohodě o čerpání prostředků z fondu obnovy Poběžovice 2012, 

předloženou firmou CHVAK, a.s., Domažlice, s čerpáním 3.550.000.-Kč s tím, že z výnosů dal-
ších let bude hrazena sanace kanalizačního sběrače „B“ v Žižkově ulici, ke které bude předložen 
návrh technického řešení, s kalkulací podrobných nákladů, pro další jednání v orgánech města. 

f RM schvaluje smlouvu na akci „Poběžovice - prodloužení vodovodu, Smetanova ulice,“ včetně 
3 přípojek, s firmou CHVAK, a.s., Domažlice s předpokládanou cenou 280.914.-Kč vč. DPH, v 
rámci schváleného rozpočtu s tím, že zhotovitel zahájí práce v posledním týdnu měsíce listopa-
du 2011. 

f RM bere na vědomí žádost pí. Klesové a p. Čáslavského z bytového domu Budovatelů čp. 381 o 
opravu opadávajících dlaždiček v bytovém jádře a ukládá správci bytového fondu, pí. Blahníko-
vé, zajistit provedení oprav v první polovině roku 2012. 

f RM bere na vědomí žádost pí. Hany Duffkové, Masarykova čp. 202 o odstranění vlhkosti v je-
jím bytě a pověřuje místostarostu s vedoucím Odboru výstavby a životního prostředí MěÚ Pobě-
žovice, p. Prajzentem, aby provedli v uvedeném bytě šetření a podali zprávu RM. 

f RM přiděluje byt o velikosti 3+1 v bytovém domě v Krátké ulici čp. 141, v Poběžovicích, žada-
telce Janě Anderlové s tím, že jeho předání novému  nájemníkovi proběhne v měsíci prosinci 
2012. 

f RM nedoporučuje ZM schválit poskytnutí finanční náhrady ve výši 15.000.-Kč, p. Jaroslavu 
Královcovi, bytem Smetanova čp. 309, Poběžovice, požadovanou za údajné poškození jeho do-
mu, kdy podle jeho slov došlo vlivem zaplnění staré kanalizace k proniknutí spodních vod do 
jeho objektu. 

f RM nesouhlasí s poskytnutím finančního příspěvku 10.000.-Kč městu Bělá n.R., na pořádání 
Vánoční show Petra Salavy, které se pravidelně účastní i žáci Základní školy Poběžovice s tím, 
že se letošní akce žáci nezúčastní. 

f RM bere na vědomí informaci Ministerstva kultury ČR, o průběhu správního řízení ve věci zá-
měru prohlášení pozůstatků městských hradeb za kulturní památku, možnost vyjádření se zá-
stupců města a konstatuje, že město nemá výhrady. 

f RM bere na vědomí žádost p. Miloslava Homonaje, bytem Ohnišťovice čp. 30 o zachování pří-
stupu k jeho nemovitost z pozemku p.č. 1374/16 dle KN a pověřuje vedoucího Odboru výstavby 
a životního prostředí MěÚ Poběžovice, p. Prajzenta, provedením místního šetření a podáním 
zprávy RM. 

Aktuálně Aktuálně 
ve městě.ve městě.  

stránka 2 
dokončení na str. 3 



 
 

Poté byl 
kořenový bal usazen do vyko-
pané jámy, odstraněno pletivo 
a kořeny zahrnuty ornicí. Po 
ukotvení stromu třemi lany, 
proti vyvrácení větrem, byl ko-
řenový bal prolit vodou, aby  
měl strom vhodné podmínky 
pro regeneraci kořenového sys-
tému. 

Dne 22. 11. zahájili pracovníci 
Služeb města Poběžovice práce 
na akci Obnova zámeckého 
parku. Zde je třeba v první fázi 
porazit všechny označené stro-
my a vytěžený materiál odstra-
nit, aby mohly být prováděny 
další postupné práce (odstra-
ňování pařezů a hrubé terénní 
úpravy).                              Vok 

pokračování ze str. 2  
Pečeme jablečný závin 

Měsíc listopad na naší škole byl 
již počtvrté spojen s projektem 
Příběhy bezpráví společnosti Člověk v tísni. Tento projekt se zaměřuje na historii 20. století a školám 
zdarma nabízí výukové materiály (filmy, knihy apod.), především o moderních československých dě-
jinách. Letošním tématem byla „Emigrace a život v exilu.“ 3. listopadu 2011 žáci 9. třídy sledovali 
výběr pěti dokumentárních filmů pod názvem „Za železnou oponou“. Vypovídaly o různých pokusech 
obyvatel Československa překonat přísně střežené hranice a uprchnout na Západ, a o praktikách ko-
munistického režimu, který se jim v tom snažil zabránit. Po skončení projekce filmů nám formou be-
sedy vyprávěl svůj příběh pamětník, pan Walter Mora z Pařezova, který emigroval s rodinou z Česko-
slovenska po sovětské okupaci 1968 do Spolkové republiky Německo. Žákům popsal tehdejší situaci 
v našem státě a objasnil důvody k odchodu. Vylíčil jim poutavě, jak žil a uspěl na Západě, jaké byly 

jeho pocity, když se po letech 
mohl opět setkat se svými blíz-
kými. Filmy a zajímavé vzpo-
mínky pamětníka přímo z naše-
ho regionu přiměly žáky k pře-
mýšlení a diskuzi. Pomohly jim 
lépe pochopit, proč lidé emigro-
vali a jaký význam má demo-
kracie a svoboda v současném 
světě.       Mgr. Božena Kreslová 

Jelikož nastal krásný podzimní 
čas a příroda nám rozdává své 
plody, rozhodli jsme se připra-
vit si ze sladkých jablíček zá-
vin. 
Ve středu 12. 10. si každý žák 
přinesl 2 jablka a pokud mu 
maminka půjčila, mohl vzít s 
sebou struhadlo či váleček. 
Mnohé maminky svému dítku 
do tašky přibalily také vanilko-
vý cukr, skořici či mandle. 
Po první vyučovací hodině 
jsme se se všemi ingrediencemi 
vypravili do jídelny, kde nám 
již paní kuchařky připravily 
pracovní prostor – vály, 2 velké 
pekáče, misku,... Vzápětí za ná-
mi se v jídelně objevily naše  
‚patronky,‘ které přišly svým 
svěřencům pomoci. 
Rychle jsme si rozdělili úkoly a 

pustili se se vší vervou do prá-
ce. Několik žáků v krátké chvíli 
strouhalo oloupaná jablka, jiní 
již zápasili s válečky při válení 
těsta. Byla to pro některé práce 
lopotná a náročná – uhlídat ko-
míhající se váleček. Ale nikdo 
se nevzdával. Všichni nad 
svým pracovním nástrojem zví-
tězili a těsto rozváleli. 
S pomocí patronek a pí. asis-
tentky Petry Vaňkové se ihned 
začalo s nanášením přísad – na-
strouhaná jablka, vanilkový cu-
kr, hrozinky a další dobroty pro 
zlepšení chuti. Dle přání dětí 
vznikaly záviny nápadité a zce-
la odlišné.  
K dokončení práce bylo nutné 
potřít svůj výtvor rozšlehaným 
vajíčkem, což nebyl pro nikoho 
z tvůrců nijak náročný úkol. 

Ještě „štrůdlíčky“ podepsat a už 
jsme ťukali na pí. kuchařky s 
žádostí o vložení dvou pekáčů 
do trouby. A mohli jsme se těšit 
na čtvrteční den, kdy jsme plá-
novali štrůdl sníst.... 
Nastal čas na svačinu a vstu-
pem učitelky do třídy, v jejíž 
náručí spočívaly zlatavě upeče-
né záviny, se rozzářila dětská 
očička! Nikdo ani nedutal při 
čekání na zvolání svého jména 
vepsaného na pečící papír těsně 
vedle štrůdlu. Každý si hrdě 
prohlédl svůj výrobek a vzápětí 
se zcela oddával lahodné chuti 
jablečného závinu. Nikdo neza-
pomněl vzít alespoň kousek do-
mů a pochlubit se rodičům. 
 

Mgr. Alena Zítková 

První říjnový víkend v pobě-
žovickém parku mohly změřit 
své síly děti v závodech na ko-
le a v běhu. Slunné počasí při-
lákalo spoustu dětí i v dopro-
vodu rodičů. Obě disciplíny 
byly rozděleny do věkových 
kategorií. Od předškoláků po 
9. ročník základní školy. Vítě-
zové byli za vynaložené síly 
odměněni medailemi, které si 
hrdě odnesli. Byli i tací, kteří 
zvítězili v obou disciplínách. 

Pro všechny zúčastněné zá-
vodníky a diváky bylo připra-
veno občerstvení z polní ku-
chyně, poskytnuté místními 
hasiči. Za sportovní atmosféru 
děkují a těší se na příští rok 
pořadatelé mtb-silný kafe a 
Město Poběžovice. SPORTU 
ZDAR ! 
Tím však sezóna bikerů ne-
končí !!! Na únor připravuje-
me 2. ročník zimního závodu 
horských kol, kde půjde o té-
měř 30 km. Dále připravujeme 
novinku, ve které půjde jed-
nak o fyzickou kondici ale i o 
orientaci v terénu. Ale to až na 
jaře.  

silný kafe 
Foto/Info:  
www.mtb-silnykafe.webnode.
cz     
Facebook: mtb silný kafe 
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A je to tu. Poslední děkovačka, 
poslední potlesk, poslední opo-
na a naše divadelní sezóna 
2011 končí. V sobotu 19. listo-
padu jsme se derniérou rozlou-
čili s letošní hrou. Jaký ten le-
tošní rok vlastně byl? Nejsme 
sportovci, nemůžeme Vám 
ukázat naše pořadí v tabulce, 
nemůžeme spočítat vstřelené 
branky ani se Vám nemůžeme 
pochlubit s nejrychlejším ča-
sem. Ale naopak můžeme na 
videu rozebrat náš výkon na je-
višti, můžeme zhodnotit výkon 
celého týmu a nových letošních 
posil a můžeme si stanovit cíle 
pro příští sezónu. A na základě 
těchto analýz můžeme s klid-
ným srdcem prohlásit: „Letos 
se nám to divadlo celkem po-
vedlo.“ 
Před rokem v tuto dobu jsme se 
rozhodli pro hru Doba kamen-
ná od Pavla Němce. Pro mnohé 
z herců i diváků to není příliš 
známý autor, ale měla jsem 
možnost několik jeho her pro-
číst a všechny měly určitý ná-
pad a originalitu. Ovšem sehrát 
víceméně současný příběh v 
pravěkém prostředí se zdálo ja-
ko  výborné téma a jako obrov-
ská možnost pořádně se na je-
višti vyřádit. 
Po určitých textových úpravách 
jsme mohli obsadit všechny zá-
jemce o herectví z řad lidí i 
zvířat a s chutí jsme se pustili 

do zkoušek. S blížící se premi-
érou bylo nutné vyřešit i rekvi-
zity, kulisy a kostýmy. V této 
oblasti nám byl velkou pomocí 
Petr Böhm - bezedná studnice 
výtvarných a uměleckých ná-
padů. Jsem přesvědčena o tom, 
že pokud bychom někdy v bu-
doucnu chtěli, tak by byl 

schopný na jevišti vytvořit Ti-
tanik i s ledovcem. Dalšího po-
mocníka jsme našli v Ivaně 
Maštalířové, která ušila pro 
všechny herce základní kostý-
my, ty jsme pak obarvili a pak 
už jsme jen hledali, vymýšleli, 
lepili a přišívali všechny mož-

né i nemožné ozdoby.  
Úspěch velikonoční premiéry 
nás povzbudil a mohli jsme s 
chutí vyrazit i na . A nebylo 
jich málo. Hráli jsem na tradič-
ních místech – Klenčí, Doma-
žlice. Po roční pauze jsme opět 
zavítali do Černíkova. Hráli 
jsem zase v Postřekově, který 
byl tradiční poběžovickou štací 
za dob pana Pelikána. Ale ob-
jevili jsme i nová místa – Kolo-

več, Stříbro a Nový Kramolín. 
V Poběžovicích jsme sehráli 
Dobu kamennou celkem tři-
krát. Všude mělo naše předsta-
vení úspěch, bavili se při něm 
nejen diváci, ale i samotní pro-
tagonisté. Náš výkon byl klad-
ně ohodnocen i na Oblastní 

přehlídce vesnických divadel-
ních souborů ve Žluticích, kdy 
celý soubor potěšila čtyři indi-
viduální ocenění. 
Mimo jeviště se nám podařilo, 
za pomoci MKIS, získat dotaci 
z Plzeňského kraje na spolko-
vou činnost a spolu s SDH 
jsme podali žádost o dotaci za-
hrnující renovaci jevištních 
textilií. 
Ale čas běží jako voda a už v 
létě jsme začali promýšlet se-
zónu 2012. Po několikaměsíč-
ním hledání a tvoření můžeme 
prohlásit, že novou hru máme! 
A v současnosti již máme za 
sebou první čtenou zkoušku. 
Doufám, že se dílo podaří. Že 
lidé kolem divadla budou mít 
stále chuť, čas a sílu táhnout tu 
komediantskou káru dál.  A že 
vy – naši diváci – si cestu za 
námi do divadla zase na jaře 
najdete. Už teď se těšíme na pl-
ný sál, na to až opona půjde 
pomalu nahoru a světla nám 
zasvítí do očí. 

Za ochotníky 
P. Vejvančická 
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ZO SPCCH Poběžovice 
zve širokou veřejnost na 

Seniorské mikulášské 
odpoledne. 

Kdy: středa 7. prosince 2011 
od 14.00 hodin. 

Kde: sál hotelu Hubertus, 
Poběžovice. 

K tanci a poslechu hraje 
Melody Club  z Postřekova. 

Vstupné dobrovolné. 

Inu doba kamenná              je doba kamenná ! 

2011: Doba kamenná 

Blíží se zas vánoční čas 
Srdečně vás 

zveme ve 
dnech 17.-18.12.2011 

na pstruží hody do  
Pensionu Pohoda 

v Hoře Svatého Václava, 
kde se zároveň můžete  

zúčastnit výstavy  
a ochutnávky vánočního 
cukroví, pečeného našimi 

šikovnými  
hospodyněmi. 

Program kina  
prosinec 2011   

 

2. Viditelný svět /SR/ 
9. Nákaza /USA/ 
16. Bastardi 2 /ČR/ 
21. Rodina je základ         
      státu /ČR/             
     !!! STŘEDA !!! 

Zastupitelé města Poběžovice 
a pracovníci  

MěÚ Poběžovice přejí všem 
svým občanům  
veselé Vánoce,  

bohatou nadílku,  
hodně štěstí, lásky, a pohody 

v čase vánočním.  

mailto:tajemnik@pobezovice.cz
http://www.pobezovice.cz

